
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 27. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 239
Kan ministeren sige noget generelt om, hvilken procentdel i Danmark der ikke føler sig til-
strækkeligt orienteret eller oplyst i forbindelse med behandlinger, der har samme karakter 
som spiral? Der henvises bl.a. til afgørelsen med sagsnummeret 22SFP37 i Styrelsen for 
Patientklager, hvor en patient ikke fik den tilstrækkelige behandling for gener og sygdom 
som følge af en indsat hormonspiral, ligesom der henvises til ”Klage over utilstrækkelig 
information ved gynækologisk behandling” (KEN nr 10570 af 12/12/2008).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Ahrendtsen 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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